
 

Geachte raad,  

Ik zou u graag een hart onder de riem willen steken betreffende het beleidskader zon. 

U bent op de goede weg op het gebied van duurzame energie. De doelstelling tot en met 2020 heeft al 

een invulling gekregen. Het is tijd voor de volgende stap naar 2030 te gaan maken. We staan pas aan 

het begin van het traject dat zeker tot 2050 zal gaan lopen en er zullen nog vele doelstellingen volgen 

vanuit de rijksoverheid. 

Voor u ligt vandaag het beleidskader zon. Hiermee ligt een belangrijke taak op uw schouders om 

duurzame energie in de gemeente West Betuwe op een verantwoorde manier verder door te zetten. 

Van groot belang hierbij is dat de belangen van de inwoners van de gemeente geborgd kunnen 

worden. De inwoners willen grip hebben op deze ontwikkeling, dus u als raad ook. 

Om een beleidskader te krijgen dat zowel grip geeft, tot een goed resultaat leidt en in een juist 

juridisch kader staat, is niet eenvoudig. In de voorbereiding op dit beleidskader is daar hard aan 

gewerkt en heeft er een uitgebreide consultatie van inwoners en belangen organisaties 

plaatsgevonden. Het resultaat mag er zijn: een evenwichtige afweging voor locaties, duidelijke rol voor 

omwonenden en richtinggevend zonder te binden. Maar toch grip in iedere fase voor zowel raad als 

omwonenden. Ik wil u dan ook vragen om dit voorstel te steunen.  

Ik wil u ook vragen om hier niet aan te schaven. Het inbrengen van kleine deelbelangen brengt het 

voorstel uit evenwicht en opent juist deuren voor anders willenden. Met het toevoegen van 

uitzonderingssituaties stimuleert u partijen de weg naar het gerecht te maken of de vraag om 

inpassingsplannen. Raad en omwonenden verliezen dan de grip op de ontwikkeling. 

Met betrekking tot landbouwgrond wil niemand dat nuttige vruchtbare landbouwgrond wordt 

onttrokken van onze gemeente. Maar onttrekking vindt ook plaats voor woonwijken, industriële 

ontwikkeling en niet voedselproducerende landbouw. Duurzame energie vraagt daar gewoon een 

plekje tussen. En het grote voordeel van de zonnevelden is dat het een tijdelijk karakter heeft en dat 

kan van die andere onttrekkingen niet gesteld worden. 

Ik vraag om vertrouwen te geven aan dit beleidskader en te vertrouwen op het gezond verstand van 

uw inwoners om dit tot goede en evenwichtige oplossingen te laten leiden. Zonder dat landschappen 

verrommelen, zonder dat vruchtbare landbouwgrond verloren gaat, maar met genoeg duurzame 

energie voor de inwoners en de bedrijven in onze gemeente. 

 

Hans Adams 
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